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de staatssecretaris van Financién -Fiscaliteit en Belastingdienst
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Ministerie van Financién

Generale Thesaurie

Directie Financieringen

Nn ota Kamervragen Inge van Dijk (CDA) inzake Holland Casino

Aanleiding
Het Kamerlid Inge van Dijk (CDA) heeft op 4 septemberjl.Kamervragen gesteld

Persoonsgegevens

Datum

14 november 2024

over het bericht ‘Staat moet Holland Casino afstoten’ aan de staatssecretaris en de ~~
Netanummer

minister van Financién. De beantwoording is ten dele (vragen 1 en 2) mede

namens de Staatssecretaris Rechtsbescherming.

Beslispunten

2024-0000443416

Bijlagen
1. Aanbiedingsbrief TK

2. Beantwoording vragen

3. Kamervragen Inge van Dijk

« Bent u akkoord met de beantwoording van de Kamervragen van het lid Inge
van Dijk? Zo ja, dan vragen

ondertekenen.

wij u bijgevoegde aanbiedingsbrief te Alco
« Graag uw akkoord voor het openbaar maken van de nu voorliggende nota Alecconform de richtlijn actieve openbaarmaking.

Kernpunten
s Het lid Inge van Dijk vraagt naar de toekomst van het aandeelhouderschap

van de staat in Holland Casino. U geeft aan in gesprek te zijn met de

onderneming, met name door de impact van de verhoging van de

kansspelbelasting, en de Kamer rond de zomer van 2025 te informeren over

de ontwikkelingen bij HC.

e Deze beantwoording is mede namens de Staatssecretaris Rechtsbescherming

(vragen 1 en 2) en ook voor het overige met JenV afgestemd. De antwoorden

worden parallel aan hem voorgelegd. De termijn voor de beantwoording van

deze vragen is verlopen maar er is eerder een uitstelbriefje aan de Kamer

gestuurd.

Toelichting
Tabel 1: korte samenvatting vragen en antwoorden set CDA

Vraag IAntwoord

Deelt u de mening dat het dweilen

met de kraan open is, als de staat aan

de ene kant een verantwoord

kansspelaanbod wil faciliteren in

Holland Casino, maar aan de andere

kant 30 vergunningen verleent aan

veel makkelijker toegankelijke online

kansspelaanbieders? [1]

Aangegeven wordt dat de online markt en de

landgebonden markt niet met elkaar zijn te vergelijken. Ze

hebben een andere dynamiek en wettelijke regimes. De

evaluatie van de online markt (wet koa) is door JenVop 5

november jl. aan de Kamer gestuurd. De staatssecretaris

Rechtsbescherming is voornemens om eind december een

inhoudelijke beleidsreactie op de evaluatie van de Wet koa

naar de Kamer te sturen.
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Deelt u de mening dat dit beleid (nu al

aantoonbaar) meer verslaving in de

hand werkt, en dat de beste oplossing
is het terugdraaien van de legalisering
van online kansspelen?

De evaluatie van de Wet Koa concludeert dat het te vroeg

is om uitspraken te doen over het effect van de

legalisering op het aantal personen met een

kansspelverslaving. In de beleidsreactie op de evaluatie

van de Wet koa zal de staatssecretaris Rechtsbescherming

ingaan op welke aanpassingen en aanscherpingen in het

beleid gewenst zijn om mensen beter tegen de negatieve
effecten van kansspelen te beschermen.

Hoe kijkt u naar het toekomstig

aandeelhouderschap van de staat in

Holland Casino?

In de evaluatie van het aandeelhouderschap van de staat

in Holland Casino, uit 2023, wordt geconcludeerd dat wet-

en regelgeving mogelijkheden biedt om de publieke

belangen te kunnen borgen. Hierdoor is in beginsel

staatsaandeelhouderschap van Holland Casino niet

noodzakelijk. Een verkenning naar alternatieve opties is

dan de volgende stap.

Destijds is die volgende stap (de verkenning) niet gezet
omdat Holland Casino nog herstellende was van de impact
van corona. Op dit moment wordt

met Holland Casino gesproken over de impact van de

voorgenomen verhoging van de kansspelbelasting die de

continuiteit van Holland Casino mogelijk onder druk zet.

De Kamer wordt rond de zomer van 2025 geinformeerd
over de ontwikkelingen. Daarbij wordt rekening gehouden
met de nieuwe visie op het kansspelbeleid van JenV.

Communicatie

« Met communicatie is gesproken over de lijn van beantwoording.

Politiek/bestuurlijke context

e De vraag hoe u kijkt naar de toekomst van het aandeelhouderschap van

Holland Casino is ook gesteld in het schriftelijk overleg inzake het jaarverslag

staatsdeelnemingen. Daarin wordt ook gevraagd naar uw visie op het

staatsaandeelhouderschap van Nederlandse Loterij, de andere

kansspeldeelneming.
+ Mogelijk komt de Kamer tijdens het commissiedebat Staatsdeelnemingen van

28 november a.s. te spreken over uw visie op het aandeelhouderschap in

Holland Casino (en Nederlandse Loterij).

Informatie die niet openbaar
Niet van toepassing.

gemaakt kan worden
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